

KAMUY

CONDE HOUSE NEW COLLECTION
NAOTO FUKASAWA



CONDE HOUSE NEW COLLECTION

NAOTO FUKASAWA

Conde House proudly announces the KAMUY project - a new collection of tables and chairs.

KAMUY represents the unique result of a Naoto Fukasawa' s outstanding design skills in collaboration with Conde House' s Japanese master wood crafting technology. A chair simple as a chair - the déjà vu feeling created by KAMUY suits any type of environment. Unobtrusive with a clear focus on quality and detail.

Conde House kündigt das KAMUY-Projekt an – eine neue Kollektion zum Thema Tisch und Stuhl.

KAMUY verbindet die einzigartige Designqualität von Naoto Fukasawa mit der herausragenden japanischen Holzbearbeitungstechnik von Conde House. „Ein einfacher Stuhl “ – KAMUY ein déjà vu passend zu jedem Ambiente. Unaufdringlich mit eindeutigem Fokus auf Qualität und Detail.



Naoto Fukasawa
Product Designer

Collaborates with world renown brands and acts as a consultant for major Japanese corporations in the field of design and corporate culture. He has received numerous national and international design awards. In 2007, he was awarded a title of Honourable Royal Designer for Industry by RSA -Royal Society for the encouragement of Arts, Manufactures and Commerce, London. He acted as the chairman for the Good Design Award in Japan between 2010 and 2014. He is a professor at the Department of Integrated Design at Tama Art University, Tokyo. Currently he is acting as the chairman for the Japan Folk Craft Museum.

Kooperiert mit weltweit bekannten Marken und berät japanische Unternehmen in den Bereichen Design und Unternehmenskultur. Erhielt zahlreiche nationale und internationale Designpreise, u.a in 2007 Honourable Royal Designer for Industry der RSA - Royal Society for the encouragement of Arts, Manufactures and Commerce, London . Vorsitzender des Good Design Award in Japan zwischen 2010 und 2014. Aktuell hält er eine Professur am Institut für Integriertes Design an der Tama Art University, Tokyo und arbeitet als Vorsitzender des Japan Folk Craft Museums.

KAMUY will celebrate its international debut at IMM Cologne on Jan. 18, 2016.

KAMUY feiert sein internationales Debut im Rahmen der IMM Cologne am 18. Jan. 2016.



www.condehouse.de

Conde House Europe GmbH

Schloss Liebieg
Römerstrasse 52 D-56330
Koborn-Gondorf Germany
Tel. +49 (0)2607-974960
Fax +49 (0)2607-9749610